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W dniu 15.12.2022 odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie stacjonarnym. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady 
Naukowej, co stanowiło quorum. Nieobecni byli Pan prof. dr hab. inż. Robert Czerniawski - 
Dyrektor Instytutu, Pani dr hab. Marianna Soroka, prof. US oraz Pani dr hab. Beata Tokarz- 
Deptuła, prof. US. Lista obecności wraz z protokołem z wynikiem głosowania, stanowi 
załącznik do protokołu z obrad. Za przebieg głosowań odpowiedzialna była Pani dr Anna 
Kalinka, przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej.

Na początku posiedzenia Przewodnicząca RN powitała zebranych i przedstawiła porządek 
obrad. Następnie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych ma jakieś 
uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN 
zarządziła głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu jawnym Rada 
Naukowa Instytutu jednomyślnie przyjęła porządek obrad.

1) Sprawy osobowe

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Pani dr Agaty Poniewierskiej-Baran o 
stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla wybitnych młodych naukowców

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US wyjaśniła zebranym, że w sprawie wpłynął jeden 
wniosek - Pani dr Agaty Poniewierskiej- Baran. Wniosek został przesłany do członków RN, 
Przewodnicząca dokonała oceny formalnej wniosku, stwierdziła spełnienie wszystkich 
wymogów. Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zarekomendowała zebranym wniosek 
konkursowy. Następnie Przewodnicząca RN zapytała czy ktoś z obecnych ma jakieś uwagi w 
sprawie i wobec braku wypowiedzi zarządziła głosowanie.

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr 16/2022, w której pozytywnie zaopiniowano 
wniosek Pani dr Agaty Poniewierskiej- Baran o stypendium Ministra Edukacji i Nauki dla 
wybitnych młodych naukowców.

2) Sprawy bieżące i wolne wnioski
Przewodnicząca RN udzieliła głosu Panu dr hab. Łukaszowi Jankowiakowi, który 

podzielił się z członkami RN informacjami z kolejnej edycji Konferencji Dziekanów Wydziałów 
Przyrodniczych Uniwersytetów Polskich, która odbyła się w grudniu 2022 r. w Olsztynie. Były 
to m.in. kwestie dotyczące ewaluacji działalności naukowej, co wywołało dłuższą dyskusję w 
temacie. Omówiono także kwestie związane z podziałem subwencji na działalność naukową.

3) Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 27.10.2022.
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. W 

związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 
27.10.2022. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła protokół.

Na tym wyczerpano porządek obrad. Na zakończenie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US 
podziękowała zebranym za uczestnictwo w posiedzeniu.
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